

靜宜大學 115-1【115.09.14~116.01.03】室內場館開放時間

場 館	週一~週五		週六
體育館	08:00~21:30		10:00~17:00(含零租)
1F 健身中心	12:00~13:00 ; 17:00~21:00		13:00~17:00
3F 健身中心	14:00~17:00		休館
游泳池	週一二三五	週四	休館
	12:00-13:00	12:00-13:00	
	17:00-20:00	15:00-20:00	

註：1. 9/25-9/28 中秋節教師節、10/09-10/11 國慶日、10/24-10/26 光復節、12/25-12/27 聖誕節及 1/1-1/3 元旦連續假期，以及 12/12 全校運動大會，不開放。

2. 1 月 4 日(第十七週)起，進入寒(暑)假開放時段模式，體育館開放時間調整為週一至週五(四)12:00~18:00，週六日不開放。

繳費：本校教職員工生及兼任教師(事先辦理教職員證)直接至**繳費機**繳費；校友及社區人士請至出納組繳費。

辦證及使用說明：

體育館

- 本校教職員工生持教職員工生證件入館。
- 教職員工配偶與直系親屬須由教職員工陪同出示證件，方可入館。
- 華文中心學生及兼任教師**繳費機繳交基本費後，隔天即可刷卡使用。**
- 校友、社區人士出納組繳費後，攜帶**發票、繳費單**(體育室首頁「法規表單」下載)、**一寸大頭照、身份證明**至體育館大門口服務台辦證。(校友出示**畢業證書**，永久校友出示**永久校友證**，社區人士出示**身份證**。)
- 繳費超過 10 日後，不得要求退費。**

健身中心、游泳池

- 教職員工生、兼任教師及退休教職員**繳費機繳費後，隔天即可刷卡使**

用。(欲當天使用健身中心及游泳池者，持收據及教職員工生證件作為證明)；辦理 10 次票卷，憑票卷及教職員工生證件使用。**(兼任教師使用健身中心、游泳池需同時繳交基本費，方可使用。)**

- 教職員工配偶與直系親屬須由已繳費之教職員工陪同出示證件，方可使用。
- 校友、社區人士出納組繳費後，攜帶**發票、繳費單**(體育室首頁「法規表單」下載)、**一寸大頭照、身份證明**至體育館大門口服務台辦證。(校友出示**畢業證書**，社區人士出示**身份證**)
- 繳費超過 10 日後，不得要求退費。**

辦證時間地點：週一~週五 12:00-20:00，體育館大門口服務台。

註：即日起，本校教職員工生繳費後，隔天即可刷卡使用，不再開卡。

收費標準：半年期：8/1~隔年 1/31；2/1~7/31，全年期：8/1~隔年 7/31。

本校師生		學 生		教職員工	
場館基本費		200 元/學期		300 元/學期	
本校師生		10 次卡	學期證	學年證	
健身中心		700 元	700 元/學期	1200 元/學年	
游泳池		200 元	100 元/學期	150 元/學年	
場 館	身份別	校 友		社 區 人 士	
		半年期	全年期	半年期	全年期
體育館	永久	600 元	1,000 元	4,000 元	7,000 元
	一般	1,000 元	1,500 元		
健身中心		4,000 元	7,000 元	6,000 元	11,000 元
游泳池		400 元	750 元	4,000 元	7,000 元

註：1、永久校友憑永久校友證免費進入游泳池使用，無需辦證。

2、退休教職員工無需繳費，可憑「教職員工證」刷卡使用體育館。

Providence University Indoor Sports Facilities Opening Hours
115-1 Term: September 14, 2026 – January 3, 2027

Facility	Monday-Friday		Saturday
Sports Hall	08:00-21:30		10:00-17:00
1F Gym	12:00-13:00 ; 17:00-21:00		13:00-17:00
3F Gym	14:00-17:00		Closed
Swimming Pool	Monday, Tuesday, Wednesday, Friday 12:00-13:00 17:00-20:00	Thursday 12:00-13:00 15:00-20:00	Closed

Note:

➤ **Closed Dates:**

- September 25, 2026 – September 28, 2026
- October 9, 2026 – October 11, 2026
- October 24, 2026 – October 26, 2026
- December 25, 2026 – December 27, 2026
- January 1, 2027 – January 3, 2027
- December 12, 2026

Payment Instructions:

- **Faculty, staff, students, and part-time teachers** (with a faculty card): Pay directly at the payment machine.
- **Alumni and community members:** Pay at the Division of Bursar.

Card Registration and Usage Instructions:

Gymnasium:

1. Faculty, staff, and students can enter using their faculty/student ID card.

2. Faculty and staff members' spouses and direct relatives must be accompanied by the faculty/staff member and present their ID card for entry.
3. Students of the Chinese Language Center and part-time teachers can use the gymnasium after paying the basic fee at the payment machine. Access begins the next day.
4. Alumni and community members should bring the following items to the service counter for card registration after payment:
 - Receipt and payment slip (downloadable from the “Regulations Forms” section on the gymnasium website).
 - 1-inch photo.
 - Proof of identity:
 - ◆ Alumni: Graduation certificate or permanent alumni card.
 - ◆ Community members: ID card.
5. Refunds will not be provided for payments made more than 10 days after transaction.

Fitness Center and Swimming Pool:

1. Faculty, students, part-time teachers, and retired faculty can use the facilities the day after payment at the payment machine. (For same-day use, present the receipt and faculty/student ID). One can also purchase a 10-time pass, which can be used with the pass and ID card. Part-time teachers must pay the basic fee to use both the fitness center and swimming pool.
2. Faculty and staff members' spouses and direct relatives must be accompanied by faculty member who has already paid and present their ID cards for access.
3. Alumni and community members should bring the following items to the service counter for card registration after payment:
 - Receipt and payment slip (downloadable from the “Regulations Forms” section on the gymnasium website).
 - 1-inch photo.
 - Proof of identity:

- ◆ Alumni: Graduation certificate or permanent alumni card.
- ◆ Community members: ID card.

4. Refunds will not be provided for payments made more than 10 days after the transaction.

Card Registration Hours and Location:

- Monday to Friday, 12:00 PM - 8:00 PM at the service counter at the gym entrance.

Note: Effective immediately, faculty and students can use their ID cards the day after payment without needing activation.

Fee Standards:

Semester Period: August 1 – January 31 next year; February 1 – July 31

Full Year Period: August 1 – July 31

Faculty and students of PU	students	faculty and staff	
Facility basic fee	200 NTD/ semester	300 NTD/ semester	
Faculty and students	10-visit pass	Semester pass	Annual pass
Fitness Center	700 NTD	700 NTD per semester	1200 NTD per year
Swimming Pool	200 NTD	100 NTD per semester	150 NTD per year

Note:

1. Permanent alumni can access the swimming pool for free with their permanent alumni card. No card registration is required.
2. Retired faculty and staff can use the gymnasium by swiping their "faculty/staff ID card" without payment.

identity type		Alumni		community members	
		semester fee	annual fee	semester fee	annual fee
sports hall	permanent	600NTD	1,000NTD	4,000NTD	7,000NTD
	general	1,000 NTD	1,500NTD		
Fitness Center		4,000 NTD	7,000NTD	6,000NTD	11,000NTD
Swimming Pool		400NTD	750NTD	4,000NTD	7,000NTD